



The Canadian Warplane Heritage Museum continues to operate one of only two flying Lancasters left in the world today. This aircraft is the last flying Canadian built Lancaster and the only Lancaster in the world that you can fly in. The RCAF Association Trust Fund in concert with the Canadian Warplane Heritage Museum is pleased to sponsor a ride in their Lancaster Bomber, valued at approximately \$4,000, for one lucky RCAF Ball 2020 attendee. The winner of the flight will be able to arrange for their ride, at any time between June and November of this year by calling the Canadian Warplane Heritage Museum at 905 579 4183 ext. 236 and introducing themselves as the winner of the flight. The winner will then be required to bring their winning certificate (which will be awarded at the RCAF Ball 2020) to the Canadian Warplane Heritage Museum to claim their flight as scheduled.

Le Musée canadien du patrimoine des avions de guerre continue d'exploiter l'un des deux seuls Lancaster volants au monde aujourd'hui. Cet appareil est le dernier Lancaster construit au Canada et le seul Lancaster au monde dans lequel vous pouvez voler. Le Fonds en fiducie de l'Association de l'ARC, de concert avec le Musée canadien du patrimoine des avions de guerre, est heureux de commanditer une promenade dans leur bombardier Lancaster, d'une valeur d'environ 4 000 \$, pour un chanceux participant au Bal 2020 de l'ARC. Le gagnant du vol pourra organiser son voyage à tout moment entre juin et novembre de cette année en appelant le Musée canadien du patrimoine des avions de guerre au 905 579 4183 ext. 236 et se présentant comme le vainqueur du vol. Le gagnant devra ensuite apporter son certificat gagnant (qui sera décerné au Bal de l'ARC 2020) au Musée canadien du patrimoine des avions de guerre pour réclamer son vol comme prévu.

